


IDAG PÅ STADION

HAR VI BESÖK AV PRO SUPERBIKE, DU TRÄFFAR DEM I PLAYGROUND FÖRE MATCHEN!

Roadracing - en intellektuell sport
Sporten kräver stora mått av talang, mentalitet och 
extrem uppfattningsförmåga för att i 200-300 km i 
timmen ta blixtsnabba beslut.

Tävlingen Pro Superbike körs i samband med Nor
dens största motorevent: STCC. Nordens bästa fö
rare deltar, alla meriterade med internationell erfa
renhet som ger oerhörd konkurrens.

Tävlingscyklarna på 1000 kubik modifieras till 175- 
200hk, vikt cirka 170-185 kg, toppfart över 300 km/ 

h(!). Prestandan är fascinerande: 0-100 km/h, cirka 
2,8 sekunder, 0-200 km/h, cirka 7,0 sekunder.

PRO Superbike tankar som första klass i Europa en
dast miljövänlig alkylatbensin.

Läs mer på www.superbikers.se.

MEDLEMSTÄLTET
För dig som har fyllt 20 år, innehar säsongskort 
och är medlem i DIF. Här kan du äta och dricka 
gott och umgås med djurgårdare före match. Vi 
har plats för 600 gäster.

MINIKAMINERNA
Vid uppgången till sektion K finns Minikami
nernas tält. Här kan du som är under 14 år och 
medlem i DIF även bli medlem i Minikaminerna, 
klubben för våra yngsta supportrar, helt gratis.

PLAYGROUND
Här hittar du roliga aktiviteter för alla. Här bru
kar också Järnkaninen hålla till.

KALLAR & KNATTAR
Arets bollkallar är P96:l och dagens matchknat
tar är blandade pojkar 99 och 00 samt Örby IS 
P00.. Följ våra ungdomslag på difungdom.se och 
se dem på Hjorthagens IP och Östermalms IP.
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ÄNTLIGEN
FOTBOLL LIVE!
Jag har verkligen längtat efter den här matchen. Trots en tung vår 
så finns det inget som kan slå en match på Stockholms Stadion med 
Blåränderna. Jag har sagt det förut och säger det igen, fotboll ska ses 
live på plats.

Sedan hemmamatchen mot Häcken har jag endast sett Sveriges pre
miärmatch mot Vitryssland i U21-EM live på plats. Desto fler matcher 
har jag sett på tv från U21-EM, Confederations Cup i Sydafrika och 
Svenska Cupen. Underhållningen har varierat, men hade jag varit på 
plats så hade säkert känslan varit en annan. Tv ger inte någon över
blick av spelet och inte heller känslan av atmosfären kring matchen. 
Den omdiskuterade vuvuzelan gör sig inte bra på tv helt enkelt.

Känslan av att vara på Stadion är oslagbar och jag hoppas att publi
ken bidrar till helhetsupplevelsen ikväll och att Djurgården kan bjuda 
hemmapubliken på bra spel. Jag passar på att välkomna Galloway och 
Ayuba till Djurgården.

Söndag 19 juli spelas nästa hemmamatch. Elfsborg kommer till Sta
dion och matchen börjar 18.00. Se till att köpa din biljett snarast via 
dif.se.

Vi hälsar medlemmar, publik, samarbetspartners, domare, mot
ståndare och media välkomna till dagens match.

■ TOMAS AF GEIJERSTAM
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Sjung för gamla Djurgår’n nu, 
sjung av hjärtat sjung!

Enda klubb i världen som är evigt lika ung!
Sjung när vi har vinst på gång 

och sjung när det går snett. 
Så länge gamla Djurgårń finns känns livet ändå lätt!

Sjung för gamla Djurgårń nu, 
sjung i ur och skur!

Visa folk att blåa ränder dom går aldrig ur!
Vem som vill kan sticka upp, 

men vi är nummer ett! 
Så länge gamla Djurgårń finns känns livet ändå lätt!
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Matchen mot Örgryte var en helt okej match, där vi 
skapade tillräckligt många chanser för att vinna. Vi 
hade ett par riktigt bra chanser som vi tyvärr inte 
kunde utnyttja. Men de sista två matcherna slutade 
ändå med 4 poäng och vi hittade en större trygghet i 
spelet som vi har tagit med oss. Vi höll dessutom nol
lan i två matcher och det var väldigt skönt.

Det har hänt en del under sommaren organisations
mässigt. Zoran har valt att lämna oss och då har Steve 
kommit in för att assistera mig under det här året till 
att börja med och det känns bra. Vi har jobbat till
sammans förut och känner varandra väldigt bra och 
har en bra relation. Det var viktigt att få en person 
som kunde komma snabbt in i gruppen och som man 
kunde enkelt samarbeta med. Steve har redan kom
mit in i gruppen och vunnit mycket förtroende och 
tillit från spelarna.

Utöver vanliga träningar har vi spelat två tränings
matcher under sommaren, först mot Skellefteå och 
sedan Gefle. I första matchen mot Skellefteå hade vi 
en väldigt bra första halvlek. Andra halvek var tyvärr 
inte alls bra men matchen slutade ändå 0-4 till oss. I 
andra matchen mot Gefle gick det sämre då vi förlo
rade med 1-0. Vi hade en bra period i 20-30 minuter 
i slutet av matchen och deras mål kom på straff i 86:e 
minuten. Vi hade svårt att skapa målchanser och det 
känns om att vi kommer lägga ner lite mer tid och 
energi på det under närmaste tiden för att bli lite far
ligare i den sista tredjedelen av matcherna.

Idag möter vi Helsingborg som är en av topplagen i 
allsvenskan med många duktiga spelare. Vi ser på 
denna match som en enorm utmaning och en väldigt 
stimulerade uppgift. Jag känner att vi har under som
maren hittat en trygghet i sättet vi vill spela, både i 
anfallsspel och försvarspel, som kommer ligga som en 
grund till spelet. Sedan kommer det behövas ändrin
gar och finjusteringar, men den här grunden kommer 
ingen att ta ifrån oss och vi kommer ha stor nytta av 
den under hösten.

Vi har tränat hårt den senaste tiden och nu under 
veckan har vi släppt lite på träningarna och försökt 
skapa positiv känsla och lyckas vi med det har vi stora 
förutsättningar inför matchen.

Välkommen till Stockholm Stadion och matchen mot 
Helsingborg!

■ ANDREÉ JEGLERTZ
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DJURGÅRDEN FOTBOLL

Dags för sommarkollo!

För fjärde året i rad arrangerar Djurgårds andan som
markollo vecka 32 på Rådmansö i Norrtäljes fagra 
skärgård. Det är hög tid att anmäla sig om man vill 
få uppleva en riktig höjdarvecka i sommar. Sommar
kollot på Rådmansö i Norrtälje skärgård är numera 
en tradition likt kollot som i många år bedrevs på 
Barnens ö.

Årets sommarkollo är, likt de andra, inte elitanpas
sat vilket medför att alla som vill uppleva en som
marvecka fylld av skratt, sol och bad och givetvis 
mycket fotboll har möjlighet till det.

I år kan alla pojkar och flickor födda mellan 1994- 
1999 anmäla sig. Samtliga deltagare får mat, logi, en 
vattenflaska, en fotboll, en träningströja samt två 
matchbiljetter till DIF-Halmstad 24/9 19.00. På pro
grammet står bland annat en heldag på en bondgård 
och en visit på en ICA-butik.

Priset för denna smått fantastiska upplevelse är 
2500 kronor/person. Anmäl dig till kollot på dif.se/ 
sommarkollo.

”Sommarkollot är bland det bästa jag har gjort, någonsin” 
Helena Ekvall, deltagare 2008.

Arne Hellgren, Ulf Bergström, Bo Ericsson, Claes Melander, Pär Owen, 
Dieter Schröder, Lars Selberg, Thomas Östman, Peter Svanborg, 

Anders Ekstrand, Peter Sundström, Johan Håkansson, Elsa Lindström, 
Thomas Englund, John Hellström, Camilla Wandel, Ulrika Ögren, 

Bobo Cavallin, Ola Olsson, Mikael Flodfält, Johan Kamil, 
Scott Chou, Andreas Johansson, Fredrik Rutberg, Joakim Hallberg, 
Dennis Aulik, Stefan Hagberg, Rickard Steinholtz, Johan Ohlström, 

Joacim Winesh, Julia Knapp, Sebastian Björkskär
Axel Andersson Lindh, Isak Evaldsson, Filip Kanold, Gustav Koser, 

Mathilda Fridell, Erik Askman, Jacob Markeryd, Axel Sundin.

JULI

SÖNDAG

ALLSVENSKAN 
DIF - ELFSBORG 
18.00, STADION

JULI

LÖRDAG

DAMALLSVENSKAN 
AIK - DIF

15.00, SKYTTEHOLMS IP

AUGUSTI

4
TISDAG

JUNIORALLSVENSKAN 
DIF - HAMMARBY

19.00, HJORTHAGENS IP

AUGUSTI 

17 
MÅNDAG

POJKALLSVENSKAN 
DIF-IFK NORRKÖPING 
19.30, HJORTHAGENS IP
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Lagkapten ”Mackan” Johannesson har spelat A-lags
fotboll sedan har varit 13 år. Hans spelstil är allt 
annat är tillbakalutad men tack vare sin stora erfaren
het ligger han oftast på rätt sida av gränsen för det 
tillåtna. Det finns ingen som ser så förbaskad ut efter 
en förlust och det säger mycket om hans inställning.

Han beskriver sig själv som en spelare för dem som 
”hellre ser en brunkarfint med ett efterföljande mot- 
lägg än någon löjlig överstegare”. Tyvärr har han 
varit förföljd av skador vilket stoppade honom från 
spel under hela vårsäsongen men när han väl är på 
planen höjer han hela laget med sin inställning.

Med sin snabbhet och förmåga att ”göra sin gubbe” 
är Boyd ett av Djurgårdens allra vassaste anfallsvapen. 
Vårens sista minuten-värvning från Örgryte hade en 
tung start men hittade formen och bidrog starkt till 
segrarna mot Gais och Häcken, bland annat genom 
två vackra mål.

Underskattade Dahlberg är riktigt tung att möta men 
har mer boll i sig än de flesta i hans storlek. I vintras 
debuterade han i A-landslaget mot USA och blev 
omgående målskytt. Värvades som toppforward men 
var en av lagets bästa spelare som mittfältare under 
våren med vältajmade tacklingar och växande ledar
egenskaper.

Ett vänsterfotat framtidslöfte, Milic är lika gammal 
som sitt nummer, skrev på ett fyraårskontrakt med 
Djurgården i mars sedan han tränat med klubben i 
en vecka. Han kommer närmast från Hajduk Split i 
Kroatien där han spelade både anfallare och ytter- 
mittfältare. Tekniken är lysande men inom fysiken 
finns utrymme för förbättring.

Efter två skadefyllda och mindre lyckade säsonger 
har Ceesay varit ett av de stora glädjeämnena i trup
pen. Han är mycket snabb, stark en mot en och bra 
på huvudet. Han fick till en början tränarnas förtro
ende som mittback men flyttade sedan ut till höger
kanten.

Kebba Ceesay
Försvarare

Mikael Dahlberg
Anfallare

Boyd Mwila
Anfallare

Markus Johannesson
Försvarare

Hrvoje Milic
Anfallare

Mattias Jonson
Anfallare

Född: 6 mars 1985
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65, viker aldrig ner sig och gör sin 26:e säsong i 
blårandigt.

2007 var tre av de fyra 
nera.de till

målvakterna håller han ordning på träningsanlägg-
ningen ute 
läpparna.

Martin Andersson
Mittfältare

Martin kom från ESK i fjol och fick en riktigt bra start 
på säsongen som balansspelare på mittfältet. Tyvärr 
kom det första året i Djurgården att till stor del för
störas av efterhängsna skador. Han har en mycket fin 
bollkänsla och är en av lagets allra bästa passnings- 
spelare som väger lätt men inte kliver undan.

Sebastian Rajalakso Född: 23 september 1988
Anfallare Moderklubb: Fanna BK

”Raja” fick en sagolik start på sin första allsvenska säsong med mål i de fem första match
erna förra året. Resten av 2008 var inte lika roligt men DIF-tränarna vet vad han kan. Han 
har kommit igen starkt och visat med besked att han har ett starkt psyke. Kan spela både 
som central anfallare och yttermittfältare.

Andrée Jeglertz
Tränare

damlag sedan 2004 har vun

er och utsetts till årets trä
nare på damsidan de senaste fyra åren. I Djurgården 
har han numera huv Zoran
Lukic lämnat föreniningen. Måler under resterande
säsong är att få ut mer av spelarna och att allra minst

Kjell Frisk
Målvaktstränare

Peter Magnusson
Försvarare

Det här är en mycket följsam och rörlig mittback som 
värvades från Vasalund under fjolåret och var en av 
de lätträknade ljuspunkterna under hösten då han 
överraskade många med att ta en plats i startelvan. 
Han vill bli explosivare på planen och har som mål att 
vinna något med Djurgården i år.

Längd/vikt: 186 cm/81 kg
Säsonger i DIF: 2008-

Steve Galloway
Assisterande tränare

efter det sensationella SM- 
silvret 1998. Flyttade till 
Umeå 1990 där tränarkarriä
ren inleddes i Sandåkern 2002. Under 2004-2006 
assisterande tränare åt André Jeglertz för Umeås 
damlag och i juni i år återförenades tränarparet.
för sitt goda humör men är grinig på morgonen och 
bör lämnas i fred till klockan elva.

Kjell Lundkvist
Materialförvaltare

nera.de








Tillbaks på Stadion igen och visst är det härligt 
att träda in i Stadions borg igen? Samtidigt är 
vi många som kanske hoppas på att vi ska få se 
lite förändringar när det gäller vår hemmaplan.

Under de senaste åren har om- och nybyggna
tioner av de svenska arenorna tagit fart. Under 
väldigt lång tid var det stiltje på den fronten och 
det enda som skedde var mindre förändringar. 
Jag har en känsla av att Helsingborgs förbät
tringar av Olympia, som började 1993, satte 
fart på andra lags och kommuners arenatan
kar. Många klubbar hoppas på att få en stabil
are ekonomi med nya eller förbättrade arenor, 
men det är ju inga garantier att det måste bli så. 
Eskilstuna, som fick en av landets modernaste 
arenor när Tunavallen stod klar i augusti 2002, 
hade stora planer med Allsvenskan som mål för 
stadens lag men spelar numera i fjärde högsta 
serien. På senare tid har det kommit igång or
dentligt med förändringar. Borås och Elfsborg 
blev först med helt nya arenor på 2000-talet, 
Örebro har moderniserat upp gamla Eyravallen, 
nu Behrn Arena.

Vi har fått se nya arenor i årets allsvenska ock
så, både Göteborg och Malmö har haft invign
ing av sina nybyggen. Båda är mycket attraktiva 
och publiklockande vid en första anblick men 
åtminstone Gamla Ullevi, som arenan i Göte
borg fortfarande heter, är byggd så tight att det 
är svårt att se hela planen om man sitter ner på 
sin plats. Läktarna skymmer bortre delarna av 
planen beroende på var man sitter. Själv satt jag 
nästan mitt på kortsidan där jag inte kunde se 
något av hörnet bortanför det närmaste målet. 
Visst är det trevligt med en arena där man kän
ner att man kommer nära, men i detta fall tror 

jag att man har gått för långt. Visserligen har 
du liknande problem på Råsunda, som ju inte 
är speciellt ny, på övre östra läktaren. Du kan 
omöjligt se den närmaste långsidelinjen när du 
sitter där.

Turerna om vår hemmaplan har varit många 
de senaste åren. Redan för 15 år sedan såg jag 
ritningar på en ny arena på Djurgårdens kansli, 
som hoppades på en helt ny arena i Djurgård
sland i närheten av Gärdet, men vi har blivit 
varse om hur svårt det är att få bygga något i 
vårt närområde. Flytt till Råsunda har varit ak
tuellt, men inte populärt. Nybyggen vid Storän
gsbotten, Loudden, Akalla med flera har varit på 
tal, men nu senast har vi fått upp hoppet om att 
få bevara våra traditioner på Stadion. Jag skulle 
tro att en modernisering av Stadion är det al
ternativ som är mest ekonomiskt försvarbart, 
men jag anser också att det är det alternativ 
som tar bäst hänsyn till, åtminstone vår, histo
ria. Många motståndare till att Stadion uppdat
eras till en modern fotbollsarena tänker ju på 
Stadions friidrottshistoria. Stadions historia är 
något att vara stolt över, i alla avseenden. Sta
dion har varit hemvist för musik, friidrott, fot
boll och andra idrotter, men förstås är det ju vår 
olympiska arena. Men historian försvinner inte 
för att man moderniserar, och friidrotten har ju 
nästan redan flyttat. Visst anordnas DN-galan 
här, men finnkampen flyttade för länge sedan 
och VM och EM hamnar ju alltid på Nya Ullevi. 
Så förhoppningsvis kommer ett beslut som gör 
att Djurgården Fotboll kan fortsätta att bedriva 
sin verksamhet på en av landets mest klassiska 
platser vi har, så att många besökare får uppleva 
Stadions atmosfär i många år till.



DJURGÅRDSNYTT
Åtta spelare från Djurgården 
Amerikansk Fotboll är uttagna 
till landslagsläger i slutet av juli. 
Jesper Gregersson, Jean-Paul 
Alcantara, Daniel Denize, Björn 
Boberg, Carl Persson, Noghor 
Jemide, Jocke Åhs och Sebastian 
Blom gör tillsammans upp med 
82 andra spelare om 45 platser 
i den landslagstrupp som skall 
spela landskamper mot Storbri
tannien och Australien. I serie
spelet ligger Djurgården på fjärde 
plats, av sex lag, i den så kallade 
Superserien. Sex av tio matcher 
är spelade.

Handbollen har fått ständigt återkommande rader 
här och så även nu. Laget har förstärkts med Johan 
Båverud, 26, har tidigare spelat i Hammarby och 
Skånela och har varit med och vunnit SM-guld med 
de förstnämnda. Båverud är högerhänt och kommer 
i Djurgården främst att användas som vänstersexa. 
Seriepremiär i Djurgården kommer han att göra 
26/9 när laget möter Tyrold i premiäromgången av 
Division 1 Norra. Djurgårdens målsättning är att 
avancera till Allsvenskan.

Djurgården Bandy har från och med 17 juni en ny 
ordförande. Mikael Olsson heter han och han ser 
som sin främsta utmaning att etablera en ung
domsverksamhet och att stärka ekonomin. Laget 
har förstärkts med Daniel Eriksson som närmast 
kommer från Skutskär men också vunnit två JSM-
guld med Sandviken.

Nästan alla Djurgårdens sektioner har en egen 
hemsida på nätet. Av de 18 sektionerna är det 
bara två som inte har en egen hemsida. Det är 
brottningen som inte fått grepp om hur man 
kodar om grekisk/romersk stil till html och 
orienteringen som inte riktigt hittat rätt i it
djungeln.

■ THOMAS ALEXANDERSON

DIF - BAJEN 
9 AUGUSTI 16.00 
HJÄLP OSS 
FYLLA SÖDRA!

Den 9:e augusti spelar Djurgår
dens IF en otroligt viktigt match. 
Vi vill redan nu börja skapa en 
inramning till matchen som gör 
att vi inte kan förlora. Detta ge
nom att få massor av blåränder 
att köpa biljett och sjunga fram 
laget till tre poäng. Vår älskade 
förening behöver vårt stöd och 
vi ska stödja dem på alla möjliga 
sätt! Ett enkelt sätt för dig att 
bidra är att köpa biljett och även 

se till att dina vänner gör det. Ta 
med dig en kompis till matchen! 
Alla känner vi någon som går 
sporadiskt på matcher och som 
inte alltid följer DIF live. Se till 
att redan be den personen att 
boka in den 9:e augusti kl. 16:00 
- då ska de nämligen befinna sig 
på Södra och sjunga ut Bajen.

Snacket inför matchen har 
redan kommit igång. Vi Djur
gårdare har en tendens att i 
sanslöst mangranna manifesta
tioner sluta upp när det verkli
gen behövs. Inte för att vi måste, 
inte för att det är en guldmatch, 
utan bara för att vi kan! DIF:s 

ekonomi mår allt annat än bra 
och denna match kan helt al
lena rädda årets resultat. Det 
gäller inte bara i tabellen utan 
också föreningens ekonomiska 
resultat. Vi vill att alla Djurgår
dare ställer in sig på att ge DIF 
ett 100procentigt stöd i den här 
matchen.

Djurgårń behöver oss verkli
gen just nu och därför måste vi 
alla göra vårt yttersta för att 
hjälpa till. Det är nu du som en
skild Djurgårdare verkligen gör 
skillnad.

Krossa Bajen!
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FOTBOLLSSURR
”Vem kan tycka illa om Steve Gallo
way? Smittsamt skratt, positiv in
ställning, erfarenhet av klubben och 
kanske i ännu större utsträckning av 
oss supporters. ”
Daniel Johansson under ”Läktarbloggar” på 
nyheter24.se.

”Det var en ganska jämn halvlek, 
de försöker lyfta bollar bakom vår 
backlinje men vi försvarar oss bra. 
Vi har mycket boll men skapar för 
lite.”
Tränaren Andrée Jeglertz efter 0-1 i en trän
ingsmatch mot Gefle förra veckan.

”Han är en humörhöjare 
som kan läsa av vad grup
pen behöver.”
Mikael Dahlberg om Steve Galloway i Expres

sen.

”Det som spontant 
känns väldigt bra är 
laserbehandlingen.”
Mattias Jonson om sin rehabilitering.

”Du kan så klart alltid bli bättre på 
allt, men framför allt är det huvud
spelet. Jag är ju inte så lång.”
Toni Kolehmainen avslöjar sin största sva
ghet i DIF-TV.

”Det var Djurgården 
som ringde.”
Galloways svar på frågan om varför han la 
den planerade satsningen på sin restaurang 
”Tre Kronor’ i Umeå på is.
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”Jag hoppas att alla som kallar sig 
Djurgårdare får arslet ur vagnen 
och stöttar föreningen på plats.” 
Järnkaminernas ordförande Magnus 
Öhrman har förhoppningar inför höstsäson
gen.

”Hela Djurgården är 
en stor positiv över
raskning för mig och 
det är otroligt kul 
att vara här.”
Christer Youssef trivs bra på svenskafans. 
com

”Det är en ung spelare 
med en mycket hög 
potential och det ska 
bli spännande att se 
vad han kan uträtta 
hos oss.”
Djurgårdens sportchef Göran Aral om nye 
Yosif Ayuba, 18 år, från Vasalund.

”Trevligt att få vara i fokus, men det 
ska bli skönt att få komma tillbaka 
till Stockholm också och vara lite ano
nym igen.”
Vänsterbacken Petter Gustafsson efter trän
ingsveckan i hans gamla hemstad Skellefteå.





SUPPORTERINTERVJUN:
EN KORT PRATSTUND MED 
DJURGÅRDSSUPPORTERN 
ADAM SZULKIN
Hur och när blev du Djurgårdare?
Jag följde med en klasskompis på ishockey i början 
av mellanstadiet och sedan var jag frälst, även om 
det dröjde tills jag började gå på fotboll.

Hur kommer det sig att du är engagerad i JK?
För att jag brinner otroligt mycket för Djurgårdens 
IF och vår supporterkultur. Genom att engagera mig 
i Järnkaminerna kan jag bidra till att göra DIF bät
tre men även försöka göra så att Djurgårdens IF har 
Sveriges bästa stöd från läktaren.

Det har varit uppehåll, spelare har lämnat, vi 
har fått en ny assisterande tränare. Hur ser du 
på detta och hur tror det på påverkar laget?
Att det har varit uppehåll är väldigt tråkigt men väl
behövligt för laget. Det har varit en tung vår och då 
är det nog bra med ett break och även lite nya röster 
i omklädningsrummet i form av Galloway. Han och 
Jeglertz verkar ha ett väldigt bra samarbete och 
förhoppningsvis kommer det att påverka laget en 
hel del så att de vågar spela ut ordentligt. Galloway 
kommer definitivt att bidra med en positiv stämning 
i laget vilket verkligen behövs.

Vad tycker du om våren?
På planen har det varit jobbigt men personligen 
har jag inte haft så här kul på Djurgården fotbolls 
matcher på flera år. Det känns som hela föreningen 
fått lite av en nystart med en ny styrelse, nya tränare 
mm. Det kommer antagligen att bli tufft under den 
närmaste tiden och då gäller det att vi håller ihop 
och står upp för vår kära förening.

vänner på matchen. Tillsammans ska vi fylla Råsun
da och sjunger fram våra blåränder till tre poäng!

Du verkar ha varit med ett tag och måste ha 
upplevt en hel del med Djurgårdsfamiljen vad 
är ditt roligaste minne?
Jämfört med många som läser det här så har jag inte 
varit med så länge då jag såg mina första fotbolls
matcher i början av 2000-talet. Sedan dess har det 
blivit otroligt många roliga och underbara minnen 
tillsammans med Djurgårdsfamiljen. Att ta ut ett av 
dessa minnen går inte men det är alltid fantastiskt 
att få gå upp för trapporna till stadions innandöme 
innan årets första match.

Hur tror du allsvenskan 2009 slutar för vår 
del?
Vi hamnar strax över kvalsträcket.

Jag vet att JK jobbar aktivt med att dra folk till 
matcherna, vad har ni på gång inför det viktiga 
derbyt mot Hammarby den 9:e augusti?
Nästa vecka kommer vi dra igång en stor kampanj 
för att locka fler till Råsunda. Matchen är otroligt 
viktig både sportsligt och ekonomiskt. Därför vill vi 
uppmana alla att omgående köpa biljett till den här 
matchen men även att ta med alla gamla Djurgårds-

Namn:
Adam Szulkin
Ålder:
24 år
Bor:
Skärmarbrink

Yrke:
Doktorand på Karolinska
Institutet
Plats på Stadion:
Klacken

■ HAMID SHOKATYAN

ÖSTRA STATION

SPECIALPRISER FÖRE OCH EFTER MATCH!
Som sann djurgårdare träffas man på Östra!

Ibland för att fira ibland för att trösta.
Vällagad husmanskost, lunch, middag, á la carte, smörgåsar mm.

Kaffe, öl och vin. Fullständiga rättigheter.
Välkomna önskar Berit.

DJURGÅRDSPUB MED UTESERVERING
Öppet alla dagar, tel 08-612 00 14

Tunnelbana Tekniska Högskolan, nära till Stadion





MILIC handplockades av Zoran Lukic inför sä
songen. Men inför hösten har Zoran läm
nat DIF. Trots det tror Hrvoje Milic på en
uppryckning under hösten.

- Både jag och laget kan mycket mer än vad vi visat upp, 
menar han.

Under försäsongen började ryktet att sprida sig. Djurgården 
hade via dåvarande tränare Zoran Lukic börjat nysta bland 
kontakter i Kroatien och funnit en 19-åring som verkade in
tressant.

Men vi backar bandet lite. För vem är egentligen Hrvoje Mi
lic? Jo, han inledde sin fotbollskarriär, som de flesta barn i 
Kroatien, genom att spela med kompisarna på gator och i par
ker. Ganska snart framstod dock Milic som en talang och han 
plockades till NK Osijek som 6-åring.

Milic utvecklades väl hos moderklubben och ju äldre han 
blev, desto fler klubbar runtom i Kroatien visade ett allt in
tensivare intresse för honom. Och när tillslut storklubben 
Hajduk Split hörde av sig valde Milic att dra flyttlasset till 
storstaden.

- Då var allt väldigt stort, ett otroligt äventyr för mig, säger 
han och skrattar.

I Hajduk beskrevs han som en jättetalang och redan som ar
tonåring fick han debutera i Hajduks A-lag. Och inför säsong
en 2009 började Milic locka till sig utländskt intresse.

- Jag trivdes mycket bra i Hajduk, men jag var lite sugen på 
nya utmaningar och när jag sedan fick kontakt med Djurgår
den blev jag nyfiken på en flytt till Sverige.

Milic kände till lite om DIF redan innan han fick veta om blå
rändernas intresse. Han hade sett Champions Leaguekval
matcherna mot Partizan Belgrad och Juventus på tv.

- Och så spelade ju Kim Källström och Andreas Isaksson 
där, utvecklar han sin vetskap om klubben med ett leende.

Milic valde, trots intresse från klubbar i andra länder, att 
nappa på det bete som Djurgården givit honom. Han skrev på 
ett fyra årskontrakt och beskrevs genast i svensk media som 
en stor talang. Under vårsäsongen har det också blivit spel i 
åtta matcher och han börjar alltmer att komma till rätta i DIF 
och i Stockholm.

- I början var det svårt. Jag förstod ingen svenska och jag 
hittade inte i Stockholm. Men alla i laget har varit fanstatiska 
och även folk runt DIF har varit otroligt hjälpsamma, som 
Mats Jansson, Marie Barth-Kron och min mentor Mario Bes, 
säger han.

Milic ser fram emot hösten. Han tror att Djurgården, trots 
att Zoran har lämnat klubben, kommer att klättra i tabellen.

- Vi är ett bra lag med många bra spelare. Vi måste jobba 
jättehårt för att vända på det här och det gör vi verkligen. På 
slutet av våren har det gått lite bättre för oss och fortsätter 
vi på det viset tar vi många fler poäng under hösten. Både jag 
och laget kan mycket mer än vad vi har visat, avslutar han.

■ JONATHAN BROBERG
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Från det att HIF åkte ur 1968 skulle det dröja 24 år 
innan klubben åter trädde in i landets högsta serie. 
Först efter kvalspel 1992 var Helsingborg tillbaka 
i svensk fotbolls finrum, mycket tack vare en ung 
Henrik Larsson som anslöt till klubben samma 
år. 32 seriemål i dåvarande division 1 gav eko in
för återkomsten till Allsvenskan och det blev bara 
ett år till i röd tröja för 
honom innan en lång se
jour ute i Europa tog vid.
Det gick fortsatt bra för 
HIF även utan “Henke”.

Under den senare delen 
av 90-talet växte klubben både organisatoriskt och 
ekonomiskt och en rad topplaceringar resulterade 
i återkommande Europacupspel. 1997 slog man 
bland annat ut Aston Villa och gick till åttondelsfi
nal i Uefa Cupen och “di röe”, som de kallas, har vi
sat sig vara ett starkt lag i Europacupsammanhang. 
Vilket inte minst äventyret i Champions League 

UNDER HELA 70- OCH 80-TALET 
FICK ALLSVENSKAN KLARA SIG 

UTAN HELSINGBORGS IF.

2000 och Uefa cup-framgångarna förra året påvi
sade.

Helsingborgs IF årgång 2009 ser starka ut. Efter 
halva serien parkerar man på en tredjeplats och 
liksom 1992 ledsagas man av Henrik Larsson som 
inte tycks bli sämre med åren. I offensiven har man 

också tillgång till en av 
svensk fotbolls största 
talanger, 19-årige Ras
mus Jönsson, som hit
tills svarat för fyra mål i 
år. Lagets främste mål
skytt så här långt.

Helsingborgs defensiv präglas av en bra mix av 
unga och rutinerade spelare, med HIF-veteraner
na Christoffer Andersson, Marcus Lantz och Erik 
Wahlstedt i nyckelroller. Trots detta har de släppt 
in hela 14 mål på 12 matcher. Betydligt fler än de 
övriga topplagen.

■ NICKLAS JUNGSTEDT
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DAGENS MOTSTÅNDARE

10 Marcus Lantz 19 Rasmus Jönsson

Marcus Lantz har alltid legat på gränsen under 
sin fotbollskarriär, på gränsen till landslaget 
under många år och på gränsen i sitt spel på 
planen. Med sin rutin är han otroligt viktig 
för Helsingborgs mittfältsspel, där han gärna 
greppar taktpinnen och visar lagkamraterna 
vad det är som gäller på planen. Marcus är 
oftast den av Helsingborgs mittfältare som 
befinner sig närmast backlinjen för att hjälpa 
till och för att starta lagets anfallsspel.

19-årige Rasmus Jönsson är lagets bästa mål
skytt efter vårens allsvenska spel med sina fyra 
mål. Fick chansen ordentligt i fjol när Razak 
Omotoyossi lämnade HIF under sommaren och 
tog den då och har i år visat att 2008-års fram
gångar inte var någon tillfällighet. Rasmus är 
en snabb spelare som har sina bästa egenskaper 
i boxen. Att få spela på topp tillsammans med 
Henrik Larsson har gett den unga talangen yt
terligare en skjuts i rätt riktning.

16 René Makondele 3 Adama Tamboura

Den förre Djurgårdaren som hämtades till 
Djurgården redan som 19-åring blommade ut 
som allsvensk fotbollsspelare under sina år i 
Gefle IF och blev ett jagat namn bland landets 
toppklubbar. Han valde till slut Helsingborg där 
han utvecklats ytterligare i sitt spel och han har 
idag en betydligt högre lägstanivå än tidigare. 
Med sin snabbhet och fina teknik kan han med 
fördel användas som både yttermittfältare och 
anfallare beroende på var Helsingborg behöver 
honom mest.

Trots att han bara är 24 år har Adama Tamboura 
hunnit med att spela 20 landskamper för sitt 
Mali. Har sedan han anlände till Helsingborg 
från Djoliba AC i Mali i praktiken varit given 
som vänsterback. Inte så konstigt då han med 
sin skicklighet både i det offensiva som defen
siva spelet har de egenskaper som förståsigpå
are brukar säga kännetecknar en modern yt
terback. Bli inte förvånad om du under matchen 
någon gång ser honom befinna sig längst fram i 
Skånelaget.

■ JENS BERGSTEN



DAGENS MOTSTÅNDARE

HELSINGBORGS IF
Grundad: 4 juni 1907
Hemmaplan: Olympia
SM-guld: 4 (1933,1934,1961,1999)
Cupguld: 3 (1941,1998, 2006)
Allsvenska säsonger: 58

FEM SENASTE MOT DIF
060813 1-1 (b) 080721 2-0 (b)
070421 3-1 (h) 080727 1-2 (h)
070903 1-4 (b)

STATISTIK 2009
Vinster på hemmaplan: 4
Vinster på bortaplan: 3
Vinster totalt: 7
Oavgjorda på hemmaplan: 1
Oavgjorda på bortaplan: 0
Oavgjorda totalt: 1
Förluster på hemmaplan: 1
Förluster på bortaplan: 3
Förluster totalt: 4
Gjorda mål på hemmaplan: 9
Gjorda mål på bortaplan: 10
Gjorda mål totalt: 19
Insläppta mål på hemmaplan: 6
Insläppta mål på bortaplan: 8
Insläppta mål totalt: 14
Antal varningar: 19
Antal utvisningar: 1

SEGER MOT HIF GAV BRONS 2004

Alldeles innan halvtid nåddes Råsundapubliken av beske
det att Kalmar ledde på Söderstadion, vilket i det läget 
innebar att Kalmar skulle gå om DIF och knipa bronset. 
Men bara några minuter in i andra halvleken kom Daniel 
Sjölund löpandes längs kortlinjen i straffområdet och blev 
där så bryskt motad av Erik Wahlstedt att Anders Frisk 
dömde straff. Andreas Johansson, DIFs skicklige straff
skytt, satte kyligt 1-0. Efter målet tog DIF över spelet allt
mer - Kjell Jonevret och Stefan Rehn fick ut betydligt mer 
av laget. Anfallsspelet blev mer varierat och rörligt och 
mittfältet agerade mindre stressat än i första halvlek. DIF 
hade flera chanser att göra 2-0 men även HIF stack upp 
ibland. Först i den 88:e minuten kunde publiken andas ut 
ordentligt när Fredrik Stenman något turligt kunde sätta 
2-0. Vänsterbacken Stenman blev i och med målet DIFs 
näst bäste målskytt 2004. Visserligen satte HIF 2-1 men 
då var det bara 20 sekunder kvar av matchen.

■ NICKLAS JUNGSTEDT

DAGENS DOMARE

STÖRST PÅ INTERNATIONELL FOTBOLL OCH DIF SÅ KLART!
WWW.DERBYBUTIKEN.NU
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MARTIN HANSSON STATISTIK 2009

Matcher: 8
Varningar: 29
Varningar hemmalag: 15
Varning 14
Varningar snitt: 3,6
Utvisningar: 3
Mål: 15
Målsnitt: 1,9
Straffar: 0

http://WWW.DERBYBUTIKEN.NU


Hur ser du på Helsingborgs säsong hittills?
Den har väl varit ok, vi ligger trea. Vi tappade lite 
på slutet när vi bara tog tre poäng på tre matcher. 
Det kändes som om vi var lite sega vilket flera andra 
lag också var. Men vi har en hel del unga spelare 
och det känns som om de har fått återhämta sig lite 
nu. Målsättingen är att slåss om en Europaplats och 
där är vi nu så vi får vara rätt nöjda.

Hur har uppehållet sett ut för er del?
Vi är nog den klubb som haft flest spelare borta un
der uppehållet på diverse olika landslagsuppdrag, 
tre i U21, två i yngre U21, en i P90, och en som spe
lade med Mali, Henrik Larsson har varit borta och 
så vidare. Totalt har vi haft 11 spelare borta som 
kanske hade behövt ett break eftersom vårsäson
gen var väldigt komprimerad. Men det är bara att 
gilla läget och köra vidare. Framför oss har vi också 
ett tufft program eftersom vi deltar i Uefa-kvalet. 
Det är tufft med matcher, men samtidigt är det ju 
matcher man vill spela. Men ibland önskar man att 
man hade lite mer tid till träning.

Hur vill du att Helsingborg ska spela fotboll?
Jag vill att vi ska spela ett passningsorienterat spel 
där vi har en variation mellan långa och korta pass

ningar. Vi ska uppfylla grundförutsättningarna för 
ett bra anfallsspel med bredd, djup och ett lagom 
passningsavstånd. Så har det sett ut till stora delar, 
men med lite svängningar. Vi vill vara spelförande 
och inte ta för mycket hänsyn till motståndarna. Vi 
spelar lite som U21-landslaget med två anfallare, 
men där den ene också ska kunna falla tillbaka lite 
då många lag i dag spelar med tre centrala mittfäl
tare, samtidigt som vi vill ha ett bra kantspel. Det 
blir givetvis lite att man tittar på hur olika lag som 
man möter spelar. Vi har gjort det bra mot lag som 
spelar som vi gör och haft problem med lag med tre 
centrala mittfältare. Men det har vi jobbat på.

Matchen mot Djurgården då?
Djurgården har ju gjort en del förändringar i ledar
staben och det är alltid svårt att möta ett lag som 
har gjort en omorganisation, man vet inte hur de 
ska spela och det brukar även betyda att det laget 
får lite extra kraft och energi. Det blir säkert väldigt 
tufft och det kan bli ännu tuffare om det fortsätter 
vara så här varmt. Men vi har klarat oss bra borta 
mot Stockholmslagen i år och hoppas fortsätta med 
det.

■ JONAS RIEDEL









198 centimeter Wahlström har flyttat tillbaka till 
Västerås men har ett kontrakt som sträcker sig över 
det här året. Med sitt goda psyke och imponerande 
räckvidd har han gett Dembo en stenhård match om 
målvaktströjan under våren och lär fortsätta med det 
under hösten.

Yosif är 18 år och var ordinarie i Vasalunds lag i Su
perettan. Det är en ung spelare med en mycket hög 
potential som flera klubbar varit intresserade av och 
det ska bli spännande att se vad han kan uträtta hos 
Djurgården. Kontraktet med Yosif är på 3,5 år och 
gäller från 1 juli.

Ungt målvaktslöfte och egen produkt som lånades ut 
till Vasalund i Superettan under våren. Har ganska 
gott om rutin från allsvenskt bänknötande men är 
oprövad i högsta serien. Är mycket duktig längs mål
linjen och har utvecklats i sitt spel längre ut i straff
området.

Trots sin unga ålder har den ambitiöse urdjurgårdaren 
skaffat sig en hel del erfarenhet från spel i A-laget. 
”Kistas Kaka” valdes inte oväntat till årets junior i 
Djurgården 2008 och har sagt att han tänker ge allt 
för att ta en plats i startelvan. Gjorde succé med P18- 
landslaget i ett dubbelmöte mot Bulgarien i början 
av sommaren.

24-årige ”Hagge” har gjort tre framträdanden i U21- 
landslaget och mest agerat högerback sedan han 
bytte Örebro mot Djurgården i juni 2008. Hans frej
diga spelstil och vilja att följa med upp i anfallen fick 
dåvarande klubbdirektören Bosse Andersson att 
jobba hårt för Hagges namnteckning på ett kontrakt 
över tre- och ett halvt år.

Trots tyngden och längden är Dembo snabbt nere vid 
stolparna och visar ofta prov på fantomräddningar. 
Med sina gigantiska utkast kan han dessutom skapa 
snabba spelvändningar och målchanser åt laget. Fick 
en riktigt tung start på säsongen och fick sitta på 
bänken under några matcher men återtog platsen 
som förstemålvakt innan sommaruppehållet.

Oskar Wahlström
Målvakt

Tommi Vaiho
Målvakt

Yosif Ayuba
Försvarare

Född: 16 augusti 1976
Längd/vikt: 198 cm/95 kg

Pa Dembo Touray
Målvakt

Patrik Haginge
Försvarare

Född: 30 November 1990

Philip Hellquist
Mittfältare





Petter Gustafsson
Försvarare

Tony Kuivasto
Försvarare

Född: 1 januari 1985
Längd/vikt: 179 cm/75 kg

Skellefteåförvärvet är en lugn och trygg norrlänning 
som förvandlas när domaren blåser till spel. Han har 
imponerat som dartspelare men också som vänsterback 
trots att han är högerfotad och hade en lyckosam 
sejour som anfallare med 13 seriemål i fjol. Impone
rade stort i våras när han direkt tog en plats i Djur
gårdens startelva.

Född: 31 december 1975 
Längd/vikt: 187 cm/83 kg 
Moderklubb: Ilves Tampere 
Säsonger i DIF: 2003-

Den finske trotjänaren Toni är professionell ut i tå
spetsarna och ytterst placeringssäker. Sedan som
maren 2003 har han varit en pålitlig rese i det blåran
diga mittförsvaret med sin förmåga att vinna 
nickduellerna och sin höga lägstanivå. Tack vare sin 
längd och sin sisu är han även ett offensivt triumfkort 
vid fasta situationer.

Prince Ikpe Ekong
Försvarare

Jan Tauer
Försvarare

Prinsen är en ledartyp på planen som vågar hålla i 
bollen tack vare sin teknik och goda speluppfattning. 
Nigerianen har gjort 22 A-landskamper och har en 
bronsmedalj från afrikanska mästerskapen 2004. 
Innermittfältaren har erfarenhet från spel i flera 
länder, bland annat Kina, men kom till DIF från all
svenska Gais sommaren 2008.

Född: 26 augusti 1983 
Längd/vikt: 190 cm/86 kg 
Moderklubb: Fortuna Dusseldorf

”Janne Tauer - Beckenbauer” skanderar Järnkami
nerna och det är lätt att förstå varför den långhårige 
tysken blev en publikfavorit och kultspelare redan 
under sin första träningsmatch med Djurgården. Han 
tvekar aldrig inför en möjlighet att fylla på offensiven 
på vänsterkanten och slår inlägg som ofta är lika 
precisa som underskattade.

Johan Oremo
Mittfältare

Christer Youssef
Anfallare

Född: 24 oktober 1986
Längd/vikt: 186 cm/78 kg 
Moderklubb: Moheds SK

Född: 1 december 1987
Längd/vikt: 176 cm/72 kg 
Moderklubb: Bromstens IK

22-åringen från Söderhamn har redan debuterat i 
A-landslaget, avslutar lika gärna med fötterna som 
med huvudet och utsåg till ’årets nykomling” vid 
Fotbollsgalan 2007. Efter en lyckad operation av en 
hämmande stressfaktur i början av juni får vi för
hoppningsvis se mer av hans målfarlighet.

Youssef är en skicklig passningsspelare som är riktigt 
snabb och kan skjuta med båda fötterna. Hade svå
righeter med att anpassa sig till spelet i Allsvenskan 
under våren men säger själv att han kan betydligt 
bättre. Tröjnumret skvallrar om lagledningens stora 
förhoppningar.
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STOCKHOLMS STOLTHET



Hur var Steve som medspelare 
och lagkompis?
- Jag och Steve kom samtidigt till 
DIF och vi hade innan det spelat 
mot varandra. Vi blev stöd till 
varandra i Stockholm där allt var 
nytt för oss och han kallade mig 
brorsan. Han var och är en riktig 
glädje- och energispridare. Det 
finns alltid ett ”practical joke” 
bakom hörnet. En del lyckade och 
en del mindre lyckade...

Vad tror du att han kan tillföra 
Djurgården?
- Jag tror inte att Steve är en dun
derkur som gör underverk på en 
vecka utan han måste ses som en 
långsiktig lösning. Han kommer 
från en annan fotbollskultur och 
ser saker som ”vanliga” svenska 
tränare inte lägger märke till och 

det gör att han har andra infalls
vinklar. På kort sikt kan han med 
sitt driv, sin personlighet och sitt 
engagemang lyfta stämningen i 
omklädningsrummet

Om du hade fått kliva in i DIF 
i stället för Steve, vad hade du 
försökt påverka då?
- Jag har inte den insikten i DIF 
och i gruppen för att kunna svara 
på den frågan.

Vad tror du om konstellationen 
Jeglertz/Galloway?
- Det är redan prövat och det har 
fungerat. De arbetar bra tillsam
mans men har olika personlig
heter. En är utåtriktad och en 
är tänkare. En är offensivt lagd 
och en mer defensivt. De har alla 
förutsättningar för att få det att 

fungera och jag ser det som en bra 
tränarkonstellation.

Berätta ett kul Gallowayminne? 
- När vi var på Barnens Ö hällde 
Steve surströmmingsspad under 
mattorna i våra bilar. Han under
skattade doften spadet skapade 
och vi fick köra de åtta milen hem 
med nedvevade rutor. Det värsta 
var att doften inte gick att få bort 
ur bilarna. Han fick tillbaka när vi 
satte svart skokräm på hans tor
karblad och lastade in grus bakom 
navkapslarna på hans bil. Steve är 
inte direkt bilteknisk och det tog 
ett tag innan han kom underfund 
med vad det var för fel på hans bil 
och vad det var som skramlade. 
Det lät ganska mycket.

■ THOMAS ALEXANDERSON
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Jesper Blomqvist, från Ta- 
velsjö utanför Umeå, spelade 
med Steve Galloway i Umeå 
IK 1992/1993. ”Jeppe” har 
även, precis som Steve, spelat 
i Djurgården.

Hur var Steve som medspelare 
och lagkompis?
- När han kom till Umeå var han 
tuff och ställde höga krav på oss 
andra spelare. Han hade en an
nan attityd och inställning efter 
sitt spel i England och han var 
verkligen noga med att se till att 
alla verkligen gjorde sitt jobb på 
träningar och matcher. Jag var 
väldigt ung när vi spelade tillsam
mans och det tog ett tag innan jag 
tog det han sa till mig.

Vad tror du att han kan tillföra 
Djurgården?
- Steve Galloway är en glädjespri
dare och en positiv person men 
som tränare tror jag också att han 
kan vara tuff, hård och obekväm. 
Han kommer att ställa krav på 
spelarna.

Om du hade fått kliva in i DIF 
i stället för Steve, vad hade du 
försökt påverka då?
- Jag har sett för lite av Djurgår
den för att kunna säga något om 
det men det viktigaste är att få 
tillbaka självförtroendet och då 
är det hårt jobb som gäller.

Vad tror du om konstellationen 
Jeglertz/Galloway?
- Jag tror att det kommer att 
bli jättebra. Det är viktigt att de 
har jobbat tillsammans tidigare 
och deras framgång tillsammans 
finns dokumenterad. Jag vet inte 
hur de skiljer sig som personer 
men det viktigaste är att de kom
pletterar varandra på ett bra sätt.

Berätta ett kul Gallowayminne?
- Mitt första samtal med Steve 
(samtal om hårt jobb reds anm.) 
var när han skulle förklara för 
mig att det krävdes hårt jobb för 
att bli en bra fotbollsspelare. Då 
hade jag svårt att förstå vad han 
menade men sedan gick det ändå 
bra för mig. Det han sa har jag 
haft med mig och dragit lärdom 
av senare och i dag förstår jag 
bättre vad han menade i det sam
tal vi hade med varandra.

■ THOMAS ALEXANDERSON
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Gratis reklam
om du hyr personal

Djurgården Fotboll skriver ett avtal med 
bemanningsföretaget Rekryterings
gruppen. Avtalet fungerar som ett tri
angelbyte och innebär att Djurgården 
får en rörlig ersättning för varje person 
som Rekryteringsgruppen hyr ut. 
Både till Djurgårdens befintliga kunder 
och till andra företag som vill stödja 
klubben.

- Genom att få tillgång till Djurgårdens alla företagspartners och möjlighet att göra affärer med dem 
ökar vi intäkterna för både oss och Djurgården. För företag som ändå behöver hyra in personal, blir det 
extra lönsamt att hyra via oss, eftersom en andel av omsättningen återbetalas i form av exponering i 
Djurgårdens marknadsföringskanaler. För ett medelstort företag kan det röra sig om allt från 100 000 
upp till en halv miljon kronor i marknadsföringsvärde, säger Tobias Linunsson, försäljningschef på 
Rekryteringsgruppen.

Avtalet innebär konkret att en andel av det belopp som Rekryteringsgruppens kunder hyr personal för 
går till Djurgården fotboll. Klubben levererar därefter marknadsföringstjänster för motsvarande belopp 
till Rekryteringsgruppens kunder. De kan exempelvis välja mellan reklam i Dif-tv, på YouTube, i nyhets
brev, på webben, på arenan, i medlemstidningen, i matchprogram eller dr.

- Avtalet med Rekryteringsgruppen är ytterligare ett exempel på hur vi på otraditionella sätt hjälper våra 
kunder att öka sin försäljning. Genom att vi uppmuntrar företag att anlita Rekryteringsgruppen kan deras 
kunder på ett enkelt sätt nå vår målgrupp och därmed skapa nya affärer eller fördjupa sina kundrelatio
ner, säger Jenny Furtenbach, vd för Djurgårdens Fotboll Försäljning AB.

Bland Rekryteringsgruppens kunder ingår bland andra Schenker, Spendrups, Accor, Posten, UPS, Ratos, 
WSP, Choice och Dagab. Rekryteringsgruppen har under de tre senaste åren utsetts till Gasellföretag av 
Dagens Industri. Djurgården Hockey har också tecknat ett liknade avtal med Rekryteringsgruppen.

Fakta om Rekryteringsgruppen
Rekryteringsgruppen är ett auktoriserat bemanningsföretag som tillhandahåller personal inom administ
ration, ekonomi transport, lager och industri. Affärsidén är att hyra ut och rekrytera välmotiverad och 
kompetent personal. På Rekryteringsgruppen arbetar i dag cirka 250 personer och företaget omsatte 
53,5 miljoner kronor under 2008. www.rekryteringsgruppen.com

Fakta om Djurgården Fotboll
Djurgården Fotboll är en av Sveriges ledande fotbollsklubbar med totalt 11 SM-guld. Djurgården har 
drygt 12 000 medlemmar och genom Djurgårdsandan har föreningen ett stort engagemang i sociala 
projekt Djurgårdens företagspartners erbjuds ett brett urval av försäljningsdrivande och varumärkes- 
byggande aktiviteter, som kundevenemang, seminarier, företagsträffar, direktmarknadsföring, sampling 
och annonsplatser, www.dif.se.

För mer information, kontakta gärna:
Tobias Linunsson, försäljningschef, Rekryteringsgruppen, 076-645 28 04, tobias@rekryteringsgruppen.com 
www.rekryteringsgruppen.com

http://www.rekryteringsgruppen.com
http://www.dif.se
mailto:tobias@4ekryteringsgruppen.com
http://www.rekryteringsgruppen.com
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